
INTERPELACJA/ZAPYTANI 

Radny Grzegorz Mateja 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

.URZĄD MIAS:rA !" K ędz i erzyn-Koz ie 

Wp! \ 19 -01-~ 
Biuro Rady Mia!;tli 

Rady Miasta Kędzierzyn Koźle 

w dniu19.01.2017r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

l. Podania informacji do jakich podmiotów'gospodarczych trafiają ostatecznie odpady 

surowcowe lub surowce wtóme, po przejściu linii technologicznej RIPOK a takie 

odpady surowcowe lub surowce \'I'tóme dostarczone do RCZiUO w formie 

posegregowanej? Proszę o podanie odbiorców dla wszystkich odpadów surowcowych 

(papier, szkło, tworzywa sztuczne, złom żelazny i nieżelazny, sprzęt elektroniczny). 

2. Jaki jest stosunek procentowy odpadów przekazywanych do dalszej pr-Ler6bki, oraz 

odpadów trafiających na składowisko, do całkowitej ilości odpadów trafiających do 

Regionalnego Centrum Zagospodarowania i Unieszkodliwiania Odpad6w? 

3. Jaki jest procentowy udział, odzyskanych w wyniku segregacji na stanowisku RIPOK 

surowców wtómych, do całkowitej ilości odpadów trafiających do Regionalnego 

Centrum Zagospodarowania i Unieszkodliwiania Odpad6w? 

(podpis) 


